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   Styrelsemöte 

 

Närvarande: Linda Claesson, Sauli Hakkarainen, Anders Glemfelt, Bo Melvås, Caroline Mollmyr, 
Emil Larsson, Gunnar Andreasson, Mathias Lennartsson 

 

1. Mötet öppnas 

2. Föregående protokoll 

Åtgärdade punkter: 

 Hjärtstartare är uppsatt i köket och inregistrerad i hjärtstartarregistret. Sauli sätter upp 
extra skylt vid entré samt i gymmet med information om vart hjärtstartare finns.  

 Hantelställ är klart.  

 Åtgärder efter besiktning, nytt material inköpt enligt synpunkter.  

Kvarstående punkter: 

 Fast nätverkspunkt kvarstår, Mathias är fortsatt ansvarig. 

 Vattenanläggningen. Anders har ansökt om bidrag från Sparbanksstiftelsen för del av 
kostnaden. Offert behöver tas in från några olika företag, Bosse och Anders ansvarar.  

 Uppdatering av hemsidan kvarstår. 

 Storstädningen avvaktar vi med ett tag till.  

 Solceller kvarstår, Mathias kollar upp.  

 Strecken på parkeringen ska målas. Sopning av parkeringen kommer ske i slutet av maj, vi 
avvaktar till dess. Kommer främst måla de rutor som inte kommer beröras av 
ombyggnationen av trafiken.  

 Facebooksidan är nu skapad, vi kommer uppdatera med aktuell information innan den 
publiceras offentligt.  

 

3. Ekonomi 



 Fortsatt god. Vi har pga pågående pandemi något minskad omsättning för 2020. Anders 
får i uppdrag att undersöka möjligheten att förvalta del av kapitalet i fonder.  

 

4. Uthyrning och arrangemang 

 Väldigt lite uthyrt fortfarande utifrån rådande restriktioner. Ungdomsverksamheten är 
fortsatt igång.  

 

5. Gymmet 

 Finns ett system i entrén för att hålla koll på antal personer i gymmet samtidigt. Dock 
missas det att flytta tillbaka när man lämnar gymmet. Gymmarna respekterar antalet 
personer som får vara i gymmet samtidigt.  

 Lite utrustning som behöver fixas, vi ska få in lista med vad som behövs och önskas så att 
vi kan ta beslut på styrelsemöte.  

 

6. Årsmötet 

 Vi har fortfarande inte fått in deltagare från alla medlemsföreningar inför årsmötet, 
påminnelse kommer göras. Vi kommer köra via Teams. Vi bifogar årsmöteshandlingarna 
med kallelsen.  

 

7. Övriga frågor 

 Viktigt att öppna förrådsdörrarna så mycket det går när man kör material in och ut från 
förrådet för att inte köra sönder dörrarna. Vi ska även sätta tillbaka tidigare 
dörrstängning.  

 Vi får kolla över färgen på framförallt norrsidan för att se om det behöver tvättas, Gunnar 
ansvarar.  

 Utomhusskötsel under sommaren. Gräsklippning mm. Ca 10 gånger under säsongen a 2,5 
timmar. Vi kollar upp ungdom som är intresserad.  

 

8. Nästa styrelsemöte 

14 juni kl 18.00, preliminärt hos Anders, annars digitalt.  

 

 

Sekreterare Linda 


